
Obec B o l i  a r o v,  Obecný úrad Boliarov 25, okres: Košice-okolie 
 

 
Číslo: 24/2022                                                                           V Boliarove, 22.7.2022 
 

Z á p i s n i c a 
z 24 zasadnutia  Obecného zastupiteľstva v Boliarove zo dňa 18.07.2022 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny zo dňa 18.07.2022 
Ospravedlnení: Ing. Milan Bajus, Miroslav Klempár, Alojz Konkoľovský  
Neospravedlnení : 0 
 
 

PROGRAM: 

1.  Otvorenie zasadnutia 
2.  Schválenie programu rokovania 
3.  Schválenie overovateľov zápisnice 
4. Schválenie projektu  na dobudovanie základnej technickej infraštruktúry v obci Boliarov       
chodník 
5.  Záver 
 
 

 
 
R O K O V A N I E 

K bodu č.1  
Otvorenie zasadnutia. 
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Boliarove otvoril a viedol starosta obce František 
Hlavatý. V úvode privítal poslancov a ostatných prítomných. Oznámil, že Obecné 
zastupiteľstvo bolo zvolané v stanovenej lehote a všetci poslanci boli  včas pozvaní.  
Konštatoval, že zo 7 poslancov sú prítomní 4, teda obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať 
a uznášať sa.  
 
K bodu č. 2 
Schválenie  programu rokovania zasadnutia OZ. 
     Starosta obce František Hlavatý oboznámil prítomných s programom rokovania OZ, ktorý 
rozšíril a bod č. 5  Rôzne a predložil  na schválenie.  
OZ k tomuto bodu prijalo uznesenie číslo: 241/2022. 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 3 
Schválenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
     Za zapisovateľku navrhol starosta:  Ing. M. Hlavatú. Za overovateľov zápisnice : Hlavatý 
Vladimír a Matúš Haľko.  
OZ k tomuto bodu prijalo uznesenie číslo: 242/2022. 
K bodu č.4 
Schválenie projektu  na dobudovanie základnej technickej infraštruktúry v obci Boliarov       
chodník – dofinancovanie navýšenej sumy. 
     Starosta obce František Hlavatý oboznámil prítomných o navýšených cenách na 
dobudovanie chodníka v obci. Poslanci rokovali  o osvetlení chodníka aj cez obec, žiadajú aby 
projektant posúdil možnosti napojenia a zároveň poslanci žiadajú starostu obce, aby oslovil 
vlastníkov dotknutých nehnuteľnosti  o realizácii chodníka a možnostiach vjazdov na svoje 
nehnuteľnosti. Dňa 14.07.2022 sa konalo na Ocú pracovné stretnutie poslancov a zhotoviteľa 
firma Pehaes, a.s.  
OZ k tomuto bodu prijalo uznesenie číslo: 243/2022. 
 
K bodu č.5 
Rôzne  

a.) Rekonštrukcia a rozšírenie parkoviska pred OcU a Kultúrnym domom 
v Boliarove     

      Starosta obce František Hlavatý oboznámil prítomných o rozšírení  parkoviska  pred Ocú 
a KD v Boliarove (nový asfalt).  
OZ k tomuto bodu prijalo uznesenie číslo: 244/2022. 
 

b.) Žiadosť o prenájom KD  p. Čobáková Mariana, Boliarov 108 
     Starosta obce oboznámil prítomných o žiadosti p, Čobákovej o prenájme KD na realizáciu 
rodinnej oslavy. Tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.  
OZ k tomuto bodu prijalo uznesenie číslo: 245/2022. 
 

c.) Žiadosť o prijatie do zamestnania p. Petrič Jozef, Boliarov 56 
     Starosta obce František Hlavatý oboznámil prítomných o žiadosti p, Petriča o prijatie do 
zamestnania. Tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 
OZ k tomuto bodu prijalo uznesenie číslo: 246/2022. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
K bodu č. 6 
Z á v e r 
     Zapisovateľka prečítala všetky prijaté uznesenia obecného zastupiteľstva. Starosta 
poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva v čase 20:00  
ukončil. 
 

Zapísala: Ing. Mária Hlavatá 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Vladimír Hlavatý                                                            ............................... 

 

Matúš Haľko                                                                   ............................... 

 

 

 

 

 

                     .............................................. 
                                                                                                        František Hlavatý 
                                                                                                           starosta obce                                                                                               
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


